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Централно политичко питање у Србији тренутно је хоће ли Г 17 плус изаћи из Владе,
хоће ли је рушити или ће, пак, Борис Тадић и Ивица Дачић избацити Млађана Динкића
из владајућег савеза. Нова потпредседница Г 17 Сузана Грубјешић, у разговору за
“Новости”, поручује да та странка неће ни напустити нити рушити кабинет Мирка
Цветковића. 

- Сви осим нас из Г 17 плус баве се нашим изласком из Владе. Понављам, по ко зна који
пут, не напуштамо Владу. 

* Страхујете ли да би коалициони партнери могли да вас избаце из Владе?

- Не страхујемо. То је њихово право. Оставке наших министара су код премијера
Цветковића. Уколико имају такву намеру, ми их у томе не можемо спречити. 

* Да ли је могућ такав сценарио?

 - Не верујем. То су више спекулације и разни притисци са стране, а мање амбиције
коалиционих партнера. 

* Ивица Дачић је оценио да је могућа реконструкција Владе и да СПС не би имао ништа
против да Николић мањинском подршком замени Г 17 плус... 

- Увек постоји могућност да се праве различите коалиције. Господин Дачић није рекао
ништа ново. 

* Верујете ли Борису Тадићу да вас неће заменити напредњацима? 
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- Верујем да ће председник Тадић урадити оно што је у најбољем интересу Србије. 

* Хоће ли Динкић тражити тај састанак у четири ока са Тадићем, на коме ће се решавати
опстанак Владе у овом саставу?

 - Колико је мени познато, њих двојица редовно комуницирају, а свакако би било добро
да озбиљно размотре све аспекте функционисања коалиције. 

* Шта ако се ДС и СПС одрекну Г 17 плус? Шта ћете предузети, какави ће бити ваши
даљи кораци? 

- ДС и СПС могу да се одрекну Г 17 плус, али не смеју да се одрекну циљева око којих се
коалиција окупила, а то је, пре свега, убрзани европски пут Србије. 

* И до када ће Влада издржати у овом саставу?

 - Нема ниједног разлога да Влада не остане до краја мандата. Имајући у виду ситуацију
у којој се земља налази, заиста би био луксуз да мењамо Владу већ после неколико
месеци. 

* Г 17 неће гласати за енергетски споразум? 

- Г 17 је већ гласао за Енергетски споразум у Скупштини. Али овде више није у питању
Енергетски споразум, већ само продаја НИС-а. Г 17 подржава само целокупан
енергетски споразум са Русима који подразумева три уговора: за НИС, гасовод и
складиште Банатски Двор.

(Вечерње новости)
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